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Szatan Eden nr 113  

Depresja czasów ostatecznych część 3 

2 lipca 2023 r 

Brian Kocourek, Pastor 

 

Pochylmy głowy w modlitwie. Drogi łaskawy Ojcze, dziękujemy Ci, Panie, Twoja obecność jest tutaj. Dziękujemy 

Ci, że zachowałeś nas w Swojej obecności. I dlatego widzimy rzeczy, które wydarzają się przed nami, 

powiększając Twoją chwałę. Ojcze, modlimy się tylko, abyśmy byli chronieni, Panie, przed rzeczami, które mają 

nadejść, w imieniu Jezusa Chrystusa. Amen. 

 

  Miło was wszystkich widzieć, tak dobrze was widzieć. Cóż, dziś rano pójdziemy do służby na temat sądu nad 

depresją czasów ostatecznych. To będzie część trzecia. Jak powiedziałem, będę czytał wiele cytatów, więc po 

prostu zwróć uwagę na to, co powiedział brat Branham, ponieważ to było 50 lat temu, a właściwie 59 lat temu.  

 

Tak więc z, Inwazja na USA 54-0509 203 101 Ale pozwólcie, że powiem wam, kiedy pan Roosevelt (Człowiek 

nie żyje. Pozwól mu odpocząć;  .) Przyjdzie, startuje w trzech lub czterech kadencjach i przejęli władzę,   

wstępną dyktaturę... Mogę wam udowodnić, że w Piśmie Świętym, gdzie jest napisane, że to się stanie. 

Zgadza się. Nie mamy już konstytucji. Rozpadła się na kawałki.  

 

Teraz moim wyzwaniem dla was jest znalezienie miejsca w Piśmie Świętym, gdzie mówi się o tej osobie, gdzie 

nie mamy już konstytucji i że ta osoba staje się dyktaturą. Bo jestem pewien, że jest gdzieś w Księdze Daniela. 

Ale w każdym razie, to jest to, co powiedział. Widzieliśmy, jak to się dzieje. 

 

Złamali już czwartą poprawkę, przeciwko bezprawnym przeszukaniom, ustanawiając Patriot Acts i tworząc NSA 

oraz nagrywając wszystkie rozmowy telefonow komórkowych.  

(Wiesz, że to było wcześniej, nielegalne, aby wtrącali się w twoje rozmowy. Ale robią to teraz, a dzięki Patriot 

Act nie potrzebują nakazu sądowego.) 
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Do tej pory zdarzały się różne przypadki, w których policja wykorzystała wtargnięcie do domu, aby aresztować 

sąsiada. Ale ponieważ nie było to wojsko, nie ma jeszcze naruszenia trzeciej poprawki, ale uważaj, bo to się 

zmieni.  

Trzecia poprawka jest w rzeczywistości bezprawnym przejęciem przez wojsko twojego domu, wiesz, I 

zamieszkanie z tobą. 

 

Ale widzimy, że władze miejskie, stanowe i federalne łamią 2. poprawkę, która daje prawo do noszenia broni. 

Jest więc obecnie codziennie atakowany. A pierwsza poprawka jest atakowana przez cały cenzur przez 

YouTube, aresztowania J6 w Kongresie, Face Book. I dopóki Twitter nie został przejęty przez Elona Muska, 

atakował wszystko, co jest fałszywe, co jest sprzeczne z tym, co Waszyngton głosi tak zwane elity w 

Waszyngtonie. 

Innymi słowy, nie mogłeś wcześniej wejść na YouTube i skomentować tego, co się dzieje, ponieważ wtedy 

uważano cię za terrorystę i radykała. Zrobili więc z całej amerykańskiej populacji terrorystów i radykałów. Ale 

jedynymi, którzy nie są terrorystami i radykałami, jest rząd federalny. 

 

"Wszystko jest skorumpowane Republikanie są równie skorumpowani.  

(Wiecie, Republikanie, myślicie, że coś zrobią, bo o tym mówią? Nie, to tylko puste gadanie. Są tam w jednym 

celu, to jest byc wybranym. Zapomnij o nich, dobrze?) 

 

Każde bowiem królestwo zostanie zniszczone, ale Królestwo Jezusa Chrystusa będzie trwało i królować 

będzie na wieki. Zgadza się. Na... Daniel zobaczył Skałę wykutą w górach, uderzył w świat polityczny i 

zmiażdżył ją w taki proszek, jak pszenica na młócącej podłodze w lecie. Ale ta Skała wyrosła na wielką górę, 

która rozpościerała się nad całym niebem i ziemią. To wszystko. (Oczywiście wiemy, że Chrystus jest solidną 

skałą, prawda?) 

 

I zauważasz znak, bankructwa, przejęcia domow , zwolnienia z pracy, ratowanie  rynku inflacyjnego. Myślę, że 

to trochę komiczne, ale w rzeczywistości jest to rzeczywistość, ponieważ to właśnie widzimy dzisiaj. 
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Słuchajcie Go 58-0328 E-18 018 Nigdy nie mieli przestępczości młodocianych wśród  menonitów. Nigdy nie 

mieli żadnych rockandrollowych  rzeczy wśród menonitów. A jeśli mogą wydać taki plon bez naszej nowoczesnej 

edukacji, Bóg niech będzie z nimi, jest moją modlitwą. Wolałabym mieć mojego syna w czymś takim i nie znać  

ABC. Wolałbym, żeby poznał Chrystusa i narodził się na nowo, a nie znał różnicy między rozszczepionymi 

ziarnami a kawą. Prawda. Potrzebujemy staromodnej Ewangelii głoszonej ponownie w mocy i demonstracjach 

Ducha Świętego. Kiedy nasz naród dociera do miejsca, w którym okrada sie nas z naszej konstytucji, 

pokazuje to, że komunisci dotarli do szpiku kości. Dokładnie tak.  

 

(W porządku, to cytat z Williama Browna, który pochodzi z 1958 roku. Wielu z was nawet się nie urodziło, a kilku 

z nas się urodziło. Ale pamiętamy, kiedy ten naród, jak powiedział brat Branham, przeżywa swój najlepszy czas 

w historii, w 1960 roku. Cóż, jest rok 2023 i nie jest tak dobrze, prawda?) 

 

Pocieszyciel 61-1001E 73 032 Wszyscy jesteśmy Amerykanami; Myślę, że tak, w kościele dzisiejszego 

wieczoru. Wszyscy jesteśmy obywatelami amerykańskimi. Jesteśmy wdzięczni, że jesteśmy Amerykanami. Ale 

co się stało z naszym amerykańskim dziedzictwem. Co to było? Zaczynamy iść na kompromis. I jak tylko 

poszliśmy na kompromis, straciliśmy świętość naszego dziedzictwa, ponieważ poszliśmy na 

kompromis. Cztery razy kierujemy prezydentami; To łamie konstytucję. I robimy to dzisiaj. A nawet... Popatrz 

na mały parkometr, który mamy na ulicy, jest to niezgodne z konstytucją. Nie ma czegoś takiego w 

konstytucji. To niezgodne z konstytucją, a jednak to robimy. I robimy różne rzeczy, które są sprzeczne z 

zasadami, na których ten naród został założony. Robimy wszystko przeciwnie, więc tracimy nasze dziedzictwo. 

Bo dlaczego? Idziemy na kompromis w sprawie zasad, na których się opierał.  

 

(Jak powiedział brat Vayle, żaden polityk nigdy nie może zrobić  dobrej decyzji. 

 Bo co? Bo jest politykiem, a z natury polityka jest prostytutką. Prawda, powie ci jedno, ale zróbi drugie. Innymi 

słowy, nie żyje zgodnie ze swoim przekonaniem. Żyje chwilą. Okej, jeśli sondaże mają się dobrze, powie jedno. 

Jeśli sondaże nie idą dobrze, powie inną rzecz, aby przywrócić sondaże. Dobrze. Parkometry są więc 

niekonstytucyjne. To podatek bez reprezentacji. Po prostu to robią. Nie pytają cię, czy mają na to twoją zgodę. 

Po prostu to robią.) 
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Trąbka wydaje niepewny dźwięk 63-0114 E-21 021 Kiedyś mogliśmy pokładać wiele zaufania w naszej 

demokracji, a to moim zdaniem jest najlepszą formą rządu. Ale nasza demokracja jest chwiejna, ponieważ... 

Ten naród, nasz naród, mamy konstytucję i ta konstytucja jest naszą ostatecznością.  

 

Ale jednak w tym nasza konstytucja jest chwiejna, ponieważ została już złamana wiele razy. Nieżyjący już 

Roosevelt zrobił duze spustoszenie. Więc widzicie, widzicie, że można to złamać.  

 

(Wiecie, zarówno Demokraci, jak i Republikanie uważają, że Roosevelt był świetnym facetem. Był pełzaczem. 

Złamał konstytucję. Wiecie, ten człowiek w końcu, wiecie, umarł w biurze. Ale był sprawiedliwy, i był  przeciwko 

temu narodowi. W zasadzie był globalistą. Wciągnął nas w 2 wojnę światową. I nie żebyśmy musieli być w 

drugiej wojnie światowej, ale oni przygotowali się do ataku i nie pozwolili naszym statkom wyjść w morze. Tak 

więc wszystkie nasze statki stały w Zatoce i trzy dni wcześniej wiedzieli, że zostaniemy zaatakowani. Ale wiecie, 

gdyby był dobrym prezydentem, powiedziałby: OK, wyprowadźcie   statki na morze, żeby to rozszerzyło japoński 

atak. Ale nie, po prostu umieścił je w porcie.) 

 

W polityke nie możesz  zaufać. Polityka, och, moje, jakie to chwiejne... Ludzie po prostu się kłócą, kłócą i kłócą o 

politykę. A sąsiedzi będą się o to kłócić, a ludzie, którzy kiedyś byli dobrymi przyjaciółmi... Jakiś prezydent 

bedzie wybrany albo ktoś będzie kandydował na szeryfa, czy coś takiego, a drugi facet po drugiej stronie 

politycznego płotu, i będą się ze sobą awanturować, dopóki się o to nie pokłócą. Polityka... A ja nie... Mam 

nadzieję, że nie zranię niczyich uczuć, ale myślę, że cała sprawa jest zgniła. Tak, proszę pana. Dlaczego więc 

miałbyś się awanturować i kłócić o coś, co i tak nie jest dobre? Zgadza się. Jest po prostu strasznie źle. 

 

(I nawet nie chcę już słyszeć o polityce, bo nie będzie lepiej. Będzie coraz gorzej. A wszystko, o czym chcę 

usłyszeć, to Jezus Chrystus i obietnice, które dał nam Bóg. Ten świat idzie do piekła w koszyku. I wiecie, nie 

chcę mieć z tym nic wspólnego.  

OK, więc brat Branham mówił to samo). 

 

Dlaczego? 63-0626 84 037 Zastanawiam się dziś wieczorem, jesli Chrystus przyszedłby  dzisiaj na scenę lub   

kierując ten naród na sąd, gdyby to samo pytanie  zostało zadane. Dlaczego? Dlaczego robimy te rzeczy? 
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Dlaczego robimy zamieszanie w rządzie, czy powinniśmy czytać Biblię publicznie i dlaczego, jeśli 

czytamy te wszystkie bzdury? Czyż nasi przodkowie nie zaprowadzili porządku w tej konstytucji? Czyż 

ten naród nie narodził się na zasadach biblijnych? Czy nie jesteśmy tu po to, by byla wolność wyznania, by 

działać w Bogu tak, jak czujemy się na tyle słusznie, w sposób, w jaki jesteśmy przekonani, że jest prawdą? Ale 

widzicie, zrobiliśmy coś takiego, jak oni wtedy. Po prostu pozwalamy, by wszystko nas pochłonęło, polityka 

zamiast szanować naszą wiarę w naszego Boga i ludzi, którzy stanęli po stronie prawdy. Pozwalamy, by nasza 

polityka  nad tym przodowała, i głosujemy w takich sprawach, które zanieczyszczają ten naród, i dlaczego, 

dochodzimy do osądu. Bóg pewnego dnia pojawi się na scenie z potężnym prorokiem, przemówi w tym 

pokoleniu i powie ludziom, a oni zobaczą, że to Bóg mówi, ale nie będą pokutować. Będzie tak jak wtedy. 

Powiedział: "Czyż nie ma Boga w Izraelu? Czy dlatego, że nie ma Boga?" Tak samo jak powiedział Jeremiasz: 

"Czy w Gileadzie nie ma balsamu? Czy nie ma tam lekarza?" Wtedy nie mogli na to odpowiedzieć. – 

Oczywiście, że był. Cóż, On powiedział: "Więc dlaczego, dlaczego to zrobiłeś? Dlaczego córka Mojego ludu nie 

została uzdrowiona?" Zastanawiamy się nad tym dziś wieczorem. Dlaczego? Czy nie ma Biblii? Czy nie ma 

Boga? Czy nie ma różnicy? Jeśli Bóg ma doprowadzić ludzi na sąd, musi mieć coś, na podstawie czego mógłby 

ich osądzić. Musi być jakiś standard. Jeśli zamierza ich sądzić przez kościół katolicki; jeśli osądzą ich przez 

pryzmat Kościoła rzymskiego, Kościół grecki jest stracony, inne kościoły katolickie są stracone. Jeśli osądził to 

porzez Grecki, Rzymski przegrał. Jeśli osądził to przez luteranina, metodysta jest zgubiony. Jeśli osądził to 

przez metodystów, luteranie przegrali. Nie może tego osądzać przez kościol; Jest zbyt wiele różnych organizacji. 

Ale Bóg będzie sądził świat, powiedział, przez Jezusa Chrystusa. A Jezus Chrystus jest Słowem, a Słowo jest 

Bogiem. I On będzie ich sądził na podstawie tej Biblii, bo to jest Słowo. To jest Boży standard. Musimy mierzyć 

się z tym, co mówi Biblia. I zastanawiamy się, dlaczego mamy tyle zamieszania, tyle organizacji, tyle różnic, 

oddzielenie braterstwa i wszystko. To dlatego, że w Gileadzie nie ma balsamu? Czy to dlatego, że nie ma tam 

lekarza? Zastanawiam się, czy Bóg zadałby nam to pytanie? 

 

John Adams powiedział, że nasza Konstytucja została stworzona dla moralnego i religijnego narodu, jest 

całkowicie nieodpowiednia do rządzenia innymi. Więc wiecie, świat to szaleni ludzie, którzy myślą, że są jedną z 

72  rodzaju płci. Tak jak dzisiaj jestem kozą, jutro żabą. Może pewnego dnia będę chciał być psem, kotem czy 

kimkolwiek innym. Wiecie, to jest szaleństwo. Bracia i siostry, nie ma w tym nic czystego. To po prostu zwykłe 
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szaleństwo. I żebyśmy nie dali się złapać w tę sprawę: Och, Panie, błogosław cię, mój bracie. I bądźcie takimi 

miłymi ludźmi.  

 

I wiecie, ale ten naród jest miękki. A ludzie są miękcy i nie zajmują czujnego stanowiska w sprawie Słowa. 

Zajmują stanowisko, aby być miękkim. Albo chcemy skupić się na rodzinie. Chcemy być mili dla ludzi i nie 

chcemy opowiadać się za Słowem. Przepraszam, przepraszam, przepraszam. Ale jeśli chodzi o mnie i mój dom, 

będziemy służyć Panu. A jeśli wdaję się w brutalne walki z tego powodu, nie obchodzi mnie to, ponieważ będę 

stał po stronie Pana. Będę opowiadał się za Jego Słowem i to wszystko. Wiesz, przeprosze przed Białym Tronie 

za to, że jestem zbyt miękki, ale zostanę również oczyszczony z zarzutów za trzymanie się Jego słowa, 

rozumiesz? Więc stoję z Nim, niezależnie od tego, jakie mogą być skutki. Wiecie, że wszyscy słyszeliśmy: 

"Niech drzazgi spadną tam, gdzie chcą". Cóż, to jest to, co chcemy zrobić.  

 

Trzeci Exodus 63-0630M 23-1 068 I pan Kennedy znacjonalizował tę "gwardie" i postawił tych ludzi z powrotem 

przed twarz ich własnych ojców, stojących tam zgodnie z konstytucją; To znowu złamało konstytucję . (Cóż, 

czy nie zrobili tego po prostu z Bidenem? Wiecie, przez cały pierwszy tydzień czy dwa, kiedy był w Białym 

Domu, był otoczony przez Gwardię Narodową i nie można było się tam dostać, a my nawet nie wiedzieliśmy, czy 

tam był, ponieważ światła były zgaszone. 

 

(Więc wiecie, cała sprawa jest kryminalna. Stany Zjednoczone Ameryki są demonicznym narodem. To nie jest 

naród chrześcijański i jest pełen demonicznych władców, którzy próbują rządzić. Ale wiesz, to jest Nicolaitanizm 

sam w sobie, bo dlaczego mielibyśmy chcieć rządzić, skoro jest tylko jeden władca, a jest nim Bóg, rozumiesz?) 

To znowu złamało konstytucję . Powiedział: "Nie będziemy walczyć, nie, proszę pana" i powiedział: "Mam 

nadzieję, że naród dowie się, że nie żyjemy już pod demokracją, ale pod dyktaturą wojskową".  

 

Powiedział to w 1963 roku, że żyjemy pod dyktaturą wojskową. Cóż, widzimy to dopiero od około 1980 roku, ale 

jeśli jesteś wystarczająco dorosły, widziałeś, jak coś się dzieje. Widzieliście, że wszystko się zmienia, OK. 

 

Rozpoznanie Twojego dnia i jego Przesłanie 64-0726M 94 044 A gdyby dzisiejsze kościoły tylko rozpoznały, 

gdyby tylko kościoły uznały Słowo Boże, które złożyło ludziom tę obietnicę na tę godzinę, nie zginęliby. Gdyby 
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tylko Ameryka mogła uznać Konstytucję, którą opracowała, nie byłaby skłonna zabierać Biblii ze szkół, 

zdejmować Imienia Boga z monet i przysięgać wierności Bogu. Ale ona tego nie rozpoznaje. Dlaczego? 

Jest ślepa i naga. Nie może rozpoznać krwi tych cennych chłopców, którzy zginęli na polach za ten przywilej. Są 

zapomniani; Są pyłem. Człowiek i jego sześć zmysłów właśnie przybyło wraz ze swoim koniem i bryczką, ufając 

Bogu. 

  

Wiecie, zatrzymam się tutaj i powiem tylko to. W 1974 roku przeszedłem przez Szkołę Kandydatów na Oficerów 

Korpusu Piechoty Morskiej  10 tygodni. 

Zaproponowano mi prowizję po ukończeniu studiów, czyli w następnym roku. Odrzuciłem ją. Wściekli się, bo 

odmówiłem. Powiem wam, że moje powody odrzucenia tego są takie, że wiedziałem podczas naszego 

szkolenia, że mówili nam, że nasza następna wojna nie będzie wojną w dżungli jak w Wietnamie. To byłoby na 

pustyni. Cóż, jest to? Pustynna Burza. I od tego czasu wszystko dzieje się na pustyni. 

Powiedziałem, że nie zamierzam umierać za sprawę sprzedaży ropy. Nie zamierzam umierać za ropę. Będę żył. 

I pomyślałem, że muszę zobowiązać się na 6 1/2 roku, ponieważ, wiecie, lotnictwo marynarki wojennej, byłbym 

pilotem  . Miałem 23 lata i nie zamierzałem poświęcić ani jednej czwartej życia na latanie, a potem na wojnę. 

Więc mówisz, no cóż, jesteś   kurczakiem. Nie, jestem mądry. Wiesz, byłem mądry, ponieważ byłbym już 

martwy, gdybym pojechał do Afganistanu lub jednego z tych miejsc. Byłbym po prostu kimś innym. Tak jest, 

proszę pana. Tak jest, proszę pana. Tak jest, proszę pana.  . Teraz powiem tylko tak jest, Panu Bogu. W 

porządku. I ty też. Powinniście, waszym absolutem jest Bóg. Nie ma znaczenia, co mówią inni. 

  

Są zapomniani; Są pyłem. Człowiek i jego sześć zmysłów właśnie przybyło wraz ze swoim koniem i bryczką, 

ufając Bogu. W ciągu ostatnich siedemdziesięciu pięciu lat przestał ufać Bogu. Kiedy podpisali Konstytucję 

Stanów Zjednoczonych, umieścili Boga we wszystkim, co robili. Teraz nie mają nawet spotkania i nigdy nawet 

nie nazywają Jego Imienia. Zgadza się. Polegają na wzniosłości swojej nauki, na swojej przebiegłości nauki. 

Sprośna banda... Dokładnie tak. Cały świat jest pochłonięty nieznajomością Biblii. Cały świat odwrócił się od 

Boga.  

 

I słuchajcie, pozwólcie, że powiem to, ponieważ pod koniec kazania zajmę się tym trochę bardziej. Ale świat jest 

zadłużony na 775 bilionów dolarów. Rośnie w tempie 5,6% rocznie. Za kilka lat będzie zadłużony, w wysokości 
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biliardów. Teraz tylko jedna osoba ma takie pieniądze, i to jest Watykan, ze złotem. Ale nie mogą spłacić swoich 

księży, którzy byli pedofilami, ponieważ,  my jesteśmy spłukani. Oni nie są spłukani. Mają złoto, widzicie. Są po 

prostu zgrzybiali. OK, to źli, źli ludzie. Jest tylko 600 obywateli w stanie watykańskim, który ma tylko milę 

kwadratową. Nie wiem więc, dlaczego Putin czeka z pociągnięciem za spust, bo to tylko 600 osób. Równie 

dobrze możesz zakończyć całą korupcję na świecie, po prostu naciskając spust. Spójrzcie, 36 krajów 

afrykańskich zbankrutowało, OK? Są na granicy przezycia ... Są w gorszym stanie niż my, OK. I jesteśmy 

splukani. Jesteśmy winni 33 biliony. 

 

Ale pomyślcie, że właśnie pośród tego wszystkiego, denominacji kościelnych i całej ich lubieżności seminaryjnej 

i wszystkiego, Bóg wziął Słowo Swojego proroka i wyciął Oblubienicę...? ... Powiedział, że to zrobi. On wyciął z 

tego to, co obiecał, że uczyni.Ale oni polegają na swojej ludzkiej inteligencji, swojej ludzkiej nauce i tak dalej, 

pozostawili Boga, któremu kiedyś ufali. Stany Zjednoczone pominęły Boga. Wyrzucili Go nawet ze szkoły, 

ponieważ nasze małe dzieci nawet o Nim nie słyszą.  (Już to zrobili.) Teraz próbują  zniesć napis na banknocie  

dolara: "W Bogu ufamy". Zamierzają odwrócić to od przysięgi wierności fladze. Jeden naród pod panowaniem 

Boga;   Widzicie, oni poszli do własnych uczuć i własnych zmysłów. Ponieważ w ciągu ostatnich 

siedemdziesięciu pięciu lat nie zmienili się ani trochę w swoich zmysłach; Wciąż jest tym samym człowiekiem, 

którego Bóg stworzył na początku. Ale czy w tych ostatnich dniach nie rozpoznajecie, gdzie jesteśmy? A kościół 

odwrócił się od Boga  do seminarium, do doświadczenia i tak dalej, zamiast do Słowa. Nie rozpoznajecie Go 

nawet na ich spotkaniach, w ich szkołach czy w innych miejscach. Izrael w ciągu ostatnich dwudziestu pięciu lat 

uznał, że coś sprowadziło ich do ojczyzny, jak obiecano. Nie wiedzą, jak to się w ogóle stało. Cierpieli jak 

wszyscy, męczeństwo pod  Trąbami; Ale są w swojej ojczyźnie. Nie wiedzą dlaczego. 

 

Słyszałem kaznodzieję głoszącego o przywództwie. I pomyślałem, że czemu nie powiedział, że nasze 

przywództwo jest w Bogu. Powiedział: "My, jako mężczyźni, wybieramy przywódcę, ponieważ identyfikujemy się 

z tym, co on reprezentuje.  Jeśli wybraliście mnie, jeśli wybraliście mnie na swojego przywódcę z powodu tego, 

kim jestem, jesteście po prostu zgubieni, ludzie. Przykro mi, bo nie wybrałbym starego kalekiego człowieka na 

mojego przywódcę, bo nie mógłby stoczyć bitwy za mnie? Ale jeśli przychodzisz do tego kościoła, aby słuchać 

Słowa Bożego, to jest inaczej. Waszym przywóddza jest Duch Święty, a wy jesteście tutaj ze względu na Niego, 
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 a nie ze względu na mnie. Bo spójrzmy prawdzie w oczy,  czasami trudno mnie słuchać. Więc nie jesteś tu dla 

mnie i dziękuję ci za to. Modlę się, abyście tu byli, ponieważ Duch Święty ma was tutaj, abyście usłyszeli słowo. 

 

Cóż słuchasz? 59-0609 E-16 016 I czasami dziwimy się, kiedy głosiliśmy, modliliśmy się, pościliśmy i 

płakaliśmy, a potem widzieliśmy rezultaty przebudzenia. Potem zobaczyć nikczemne miasta, po prostu 

odwracają się plecami i wyśmiewają się z tego. Gazety nazywają to fanatyzmem. Nie myśl, że to dziwne, 

ponieważ działo się tak przez wieki. Odejdź i powiedz o nich jakieś wulgarne wyzwiska lub nazwij ich jakimś 

imieniem, którego nie powinno się ich nazywać. Po prostu coś, bo ich zachowanie lekceważy dzieła Boże. Tak 

więc mówię to, że mężczyźni i kobiety, którzy wierzą Bogu i widzieli Boże dzieło zachowuja sie inaczej; a wy 

zastanawiacie się, dlaczego Chicago nie ma przebudzenia; To jest odpowiedź. Chicago nigdy nie doczeka się 

odrodzenia... Albo Ameryka nigdy nie będzie miała przebudzenia, dopóki Bóg go nie ześle. On wstrząsnął tym 

narodem znakami, cudami   a oni ciągle odchodzą od niego i z tego samego motywu, który miała Izebel. 

"Odciąłbym im głowy, zamknąłbym ich kościoły", gdyby mogli to zrobić.  

Nadal mamy prawa konstytucyjne. Prawo utrzymuje te drzwi otwarte  z prawami konstytucyjnymi. 

 

Wiecie, to tak jak z kobietą, która jest gubernatorem Michigan. Ci ludzie muszą być szaleni, żeby głosować na tę 

kobietę. Jest czarownicą, numer jeden. I tak, jest czarownicą. Nie mów, że nie jest. Ona jest. Hillary Clinton jest 

czarownicą i wiesz, że wezwała wszystkie swoje czarownice w swoim kowenie, aby rzuciły zaklęcie na Donalda 

Trumpa. Nawet jej mąż, kiedy został zapytany przez jednego ze swoich przyjaciół w Arkansas, kiedy był 

gubernatorem, powiedział: "Dlaczego Hillary jeździ trzy dni w miesiącu do Los Angeles?" Powiedział: "Ponieważ 

jest czarownicą i idzie do kowenu czarownic".  

 

Więc wiesz, ludzie chcą być mili. Jestem zmęczony byciem miłym. Wszystko, co musicie zrobić, to spojrzeć na 

te kanały, a zobaczycie, że wszyscy ci ministrowie ewangeli są ubrani naprawdę ładnie i odpowiednio się 

prezentują. Mają tu małą metkę i każdy włos jest na swoim miejscu. Przykro mi, ale brat Branham, jego 

świadectwo było takie, że nosił  jedna marynarke i nosił do niej różne spodnie. Więc jego żona cały czas była  

przejęta  jego sprawą, że nie jest odpowiednio ubrany. Nie dbał o ubiór. Troszczył się o to, by ubierać ludzi w 

Słowo. 
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Życiorys Ameryka nigdy nie będzie miała przebudzenia, dopóki Bóg go nie ześle. On wstrząsnął tym narodem 

znakami i cudami  a oni ciągle odchodzą od niego i z tego samego motywu, który miała Izebel. "Odciąłbym im 

głowy, zamknąłbym ich kościoły", gdyby mogli to zrobić.  

Nadal mamy prawa konstytucyjne. Prawo utrzymuje te drzwi otwarte teraz z prawami konstytucyjnymi. 

 

Co się stało w 2020 roku? Wszystkie kościoły, nie ten kościół, ale większość kościołów była zamknięta. 

Dlaczego? Ponieważ chcemy oddać Cezarowi, co należy do Cezara? A co z oddaniem Bogu tego, co należy do 

Boga? Chodzi mi o to, że nawet na Wielkanoc, żadnych nabożeństw w Wielkanoc, ponieważ epidemia wiec 

zakaz I zamknęli drzwi, ponieważ chcieli oddać Cezarowi to, co należy do Cezara. Przykro mi, ale oddaję Bogu 

to, co należy do Boga. A ja jestem w Jego dłoni. On wypisał moje imię na Swojej dłoni. Wszystko w porządku. 

 

QA 59-0628E 387-124 073 A teraz  kościół został pochwycony a reszta nasienia niewiasty, które przestrzega 

przykazań Bożych i wierzy w Jezusa Chrystusa (widzicie?), a nie oblubienica, resztka nasienia niewiasty... 

Wtedy smok wytrysnął wodą z ust, aby wypowiedzieć wojnę resztkom nasienia. To wtedy kościół protestancki 

pod Federacją Kościołów, który jest obrazem bestii, która jest teraz formowana... I będzie bojkot wszystkich 

kościołów takich jak ten. Jakbyśmy byli teraz na wielkim spotkaniu podatkowym, sporze, próbie powiedzenia, że 

nie jesteśmy kościołem a mamy konstytucyjne prawo do mówienia, że jesteśmy kościołem.  

 

Próbowałem sprowadzić tu brata z Afryki. A oni na to, że nie jesteście denominacją, więc nie możecie tego 

robić. Tak więc ten kościół został dotknięty tym samym orzeczeniem. Wiecie, nie jesteście denominacją. On nie 

jest w twojej denominacji. On jest niezależny, ty jesteś niezależny. Tak więc tak naprawdę nie masz do niego 

własności. Cóż, przepraszam, nie chcę nikogo posiadać. Mówił więc o swoim kościele. Próbowali powiedzieć, że 

nie jest kościołem, więc miał wielką sprawę podatkową. 

 

Dopóki obowiązuje konstytucja, bez poprawek, to absolutnie mamy prawa, takie same prawa jak każdy. Nasi 

przodkowie opowiadali się za tym. Ale co zrobiliśmy? Złamaliśmy każde prawo konstytucyjne, które mogą 

złamać, a wkrótce Federacja Kościołów, do której zapraszane są wszystkie kościoły i denominacje, a 

diabeł wkroczył i uczynił światowość i wszystko w lokalnych członkach kościoła i tak dalej, i wielkie kongregacje, 

i klasy, i społeczeństwo, kiedy mały stary kościół  nie żyje, rodząc się ponownie w bałaganie, jak każde 
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narodziny, wciąż płacąc cenę, wciąż upadając i umierając, zachowując się tak samo, jak wtedy, gdy po raz 

pierwszy urodzili się w dniu Pięćdziesiątnicy, ten sam rodzaj kościoła tam na dole... Zostaną zamknięte i 

zamknięte w ramach Federacji Kościołów. To będzie bojkot jak związek czy coś takiego. Albo wejdziesz, albo 

wyjdziesz. 074 Znamię bestii jest dzisiaj, a Pieczęcią Bożą jest Duch Święty. Odrzucenie Go jest znakiem bestii. 

Każdy, kto widzi Ducha Świętego, że ma Go przyjąć, a tego nie robi, automatycznie przyjmuje znak bestii; 

ponieważ istnieją tylko dwie klasy: wszyscy, którzy nie mieli Pieczęci Boga, mieli znamię bestii. Zatem 

otrzymanie Pieczęci Bożej oznacza otrzymanie Ducha Świętego. Odrzucenie Go oznacza posiadanie znaku 

bestii. To wszystko. Dokładnie tak.  

 

Teraz, kiedy Bóg mówi, że jesteście moim ludem, a wy mówicie, że musimy oddać Cezarowi, to pokazuje, że 

macie znak, właśnie tam. Właśnie tam po prostu zaprzeczasz słowu Bożemu. Ja jestem Bogiem, który uzdrawia 

wszystkie twoje choroby. Nie, zamierzam użyć tego, czego chce ode mnie rząd? Mówię tylko to. Znamię bestii 

jest rzeczą duchową, ale ma w sobie optykę. A jeśli chodzi o optykę, próbowali przeforsować ludziom nakaz 

szczepień tam, gdzie ludzie musieli je przyjać. A jeśli jej nie przyjęli, byli bojkotowani. Nie mogli latać, nie mogli 

chodzić do banków, nie mogli robić wielu rzeczy.  Dowiedzieli się, że nie będzie działać to ze szczepionką, ale 

będzie działać, gdy będą mieli CBD, która jest kryptowalutą, ponieważ po prostu cię odłączą. Wiesz, jak 

prowadzisz swój samochód jak ludzie w Chinach. A jeśli twój wynik społeczny jest zły, przykro mi,   będziesz 

musiał iść. Więc lepiej kup sobie rower, bo nie będziesz w stanie jechać. W porządku. przedstawiłem  te rzeczy, 

które powiedział brat Branham. Przejdę teraz do Pisma Świętego i pokażę wam, co się rozwija. 

 

Rzymian 7:1 ¶ Nie wiecie, bracia, (bo mówię do tych, którzy znają prawo), jak to że zakon panuje nad 

człowiekiem, dopóki żyje? 2 Albowiem kobieta, która ma męża, jest związana przez prawo ze swoim mężem tak 

długo, jak on żyje; ale jeśli mąż umrze, jest zwolniona z prawa [swego] męża. 3 Jeśli więc za życia męża będzie 

żoną innego mężczyzny, będzie nazwana cudzołożnicą, a jeśli jej mąż umrze, jest wolna od tego prawa, tak że 

nie jest cudzołożnicą, chociaż jest żoną innego mężczyzny. 4 Przeto, bracia moi, wy również staliście się umarli 

dla zakonu przez Ciało Chrystusowe; abyście poślubili kogoś innego, tego, który został wzbudzony z 

martwych, abyśmy przynosili owoc Bogu. 
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Do czego zmierzam? OK, rozumiem prawo. Prawo cudzołóstwa jest prawem, w którym chcą cię ukamienować. I 

otrzymamy 100 funtów kamieni  w tym kraju. To  przychodzi, ponieważ ludzie popełnili cudzołóstwo do Słowa.  

 

Paweł mówi nam, że prawo, które rządzi umową małżeńską, jest tym samym prawem, które rządzi Bogiem i 

Jego ludem. Teraz miejcie to w umyśle, ponieważ do tego dojdziemy. Paweł powiedział: 

 

(2) Albowiem kobieta, która ma męża, jest związana przez prawo ze swoim mężem tak długo, jak on żyje. 3 Jeśli 

więc za życia [jej] męża wyjdzie za mąż za innego mężczyznę, będzie nazwana cudzołożnicą. 

 

Dlatego, jeśli zostanie nazwana cudzołożnicą, istnieje również prawo, które dotyczy kary cudzołożnej kobiety. A 

ponieważ Ameryka poślubiła Chrystusa poprzez przymierze zwane Deklaracją Niepodległości, jest zobowiązana 

do wypełnienia przysięgi małżeńskiej. Ponieważ opuściła swój ślub, Deklarację Niepodległości, musi być 

nazwana cudzołożnym narodem i ukarana taką samą karą, jaką karana jest cudzołożna kobieta. Aby rozpocząć 

to badanie, musimy zbadać to przymierze między Bogiem a tym narodem. To przymierze, o którym mówię, nie 

jest Konstytucją Stanów Zjednoczonych. To jest przymierze między rządem a narodem. Ale Deklaracja 

Niepodległości jest tym dokumentem, który umieszcza naród Ameryki pod władzą Boga i Jego Słowa. 

Paweł powiedział:  

 

4 Przeto, bracia moi, wy również staliście się umarli dla zakonu przez Ciało Chrystusowe; abyście poślubili 

kogoś innego,  tego, który został wzbudzony z martwych, abyśmy przynosili owoc Bogu.  

 

Tak więc nasi przodkowie wyrazili pragnienie, aby ten naród oddzielił się od króla Anglii i jego formy rządu i 

znalazł się pod władzą, rządem i autorytetem prawa Bożego. To właśnie miało miejsce w 1776 roku. 

 

Deklaracja Niepodległości 4 lipca 1776 r. "Kiedy w toku ludzkich wydarzeń staje się konieczne, aby jeden 

naród rozwiązał polityczne więzy, które łączyły go z drugim, i zajął wśród władz ziemi odrębną i równą 

pozycję, do której upoważniają go prawa natury i Boga Natury, przyzwoity szacunek w opiniach ludzkości 

wymaga, aby ogłosili przyczyny, które skłaniają do rozdzielenia. Uważamy te prawdy za oczywiste, że wszyscy 

ludzie zostali stworzeni równymi, że zostali obdarzeni przez swojego Stwórcę pewnymi niezbywalnymi 



13 
 

prawami, że wśród nich są Życie, Wolność i dążenie do Szczęścia. - Aby zabezpieczyć te prawa, ustanawia się 

rządy wśród ludzi, wywodzące swe słuszne uprawnienia z przymierza rządzonych, - że ilekroć jakakolwiek forma 

rządu staje się destrukcyjna dla tych celów, jest prawem ludu zmienić lub znieść go i ustanowić nowy rząd, 

kładąc fundamenty na takich zasadach i organizując jego władzę w takiej formie, która wydaje się najbardziej 

prawdopodobna dla ich bezpieczeństwa i szczęścia". 

 

Tak więc w tym dokumencie powiedziano nam, że kiedy nasz rząd dotrze do miejsca, w którym jest zły, jest 

destrukcyjny dla tych celów, to ludzie mają prawo do zmiany lub zniesienia. 

To, co zrobili 6 stycznia, było całkowicie zgodne z Deklaracją Niepodległości. W porządku. Zwiazek, który 

tracimy, na przykład, wiesz, że masz zwiazek który trzyma cię razem, jak pierścień dla mężów i żon, i cokolwiek, 

mówi, wiesz, musimy pozbyć się tych zwiazków, które trzymają nas w złym stanie. Kiedy ten mąż umrze, jesteś 

wolna. Twoim nowym mężem jest Chrystus. 

 

To mówi nam, że my, mieszkańcy Stanów Zjednoczonych, ogłosiliśmy separację i rozwód z królem Anglii i jego 

formą rządów, i poddaliśmy się Bogu i Jego autorytetowi. Wtedy odkrywamy, że czyniąc to, musiałoby być 

napisane przymierze dla rządzenia ludem, przez lud. I weszliśmy w republikańską formę rządu na mocy 

przymierza, które nazywamy konstytucją Stanów Zjednoczonych. W tym przymierzu ustaliliśmy, że te 

niezbywalne prawa, które zostały dane przez Boga, będą również głównym celem i priorytetem naszej 

konstytucji, wiążąc nasz lud razem. 

 

Poprawka I. Kongres nie uchwali prawa dotyczącego ustanowienia religii lub zakazującego jej 

swobodnego praktykowania; lub ograniczającego wolność słowa,  

 

Wiecie, zawsze myślimy o 1. poprawce jako o prawie do wypowiedzi, prawie do mówienia tego, co chcemy 

powiedzieć. Ale nie zdajemy sobie sprawy, że po raz pierwszy powiedziano: ustanowienie religii i zakaz jej 

swobodnego praktykowania. Kongres go nie ruszy. A jednak mówią wam, żebyście zamknęli swoje kościoły z 

powodu COVID. To złamało pierwszą poprawkę. 
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  lub prawo ludu do pokojowego gromadzenia się i składania petycji do rządu o zadośćuczynienie za 

krzywdy. 

 

Pojawiasz się 6 stycznia w rządzie, aby złożyć petycję do swoich żalów. I co robią? Aresztują cię. Wiecie, 

złamali w ten sposób Konstytucję. Nie mają do tego prawa.  

 

Poprawka II. Dobrze uregulowana milicja, niezbędna dla bezpieczeństwa wolnego państwa, prawo narodu do 

posiadania i noszenia broni nie może być naruszane. 

 

A co z Nowym Jorkiem? A co z Chicago? A co z Saint Louis? A co z tymi wszystkimi dużymi niebieskimi 

miastami, które sprawiają, że jazda przez ich miasto z bronią jest nielegalna? Wiecie, że Konstytucja tego 

zabrania. Nie mają do tego prawa. Wiesz, że masz prawo do swojej broni.  

 

Zacznijmy teraz patrzeć na Słowo Boże, aby zobaczyć, co Bóg myśli o cudzołóstwie, ponieważ te dwie rzeczy 

idą w parze. Kiedy dał 10 przykazań w 20 rozdziale Księgi Wyjścia, szóste przykazanie, które dał człowiekowi, 

brzmiało: "Nie cudzołóż".Nie sądzę, aby było dziwne, że jest to szóste przykazanie, podczas gdy liczba 6 jest 

liczbą człowieka, ponieważ człowiek został stworzony szóstego dnia stworzenia. A człowiek kończy teraz 

pierwsze sześć tysięcy lat swojego istnienia tutaj na ziemi, w których wiemy, że tysiąc lat dla człowieka jest tylko 

dniem dla Boga. Dlatego ten, który został stworzony szóstego dnia, miał również sześć dni, aby przeżyć swój 

czas tutaj, a wtedy jest właściwe, aby zniszczenie człowieka nastąpiło pod koniec szóstego dnia. 

 

Wiecie, wszyscy się starzejemy. Pomyśl tylko, jutro się zmienisz. 1000 lat z człowiekiem, ale tylko jeden dzień z 

Bogiem. Jutro jesteście odmienionymi ludźmi. 

Jesteś zmieniony. Pomyśl o tym w kategoriach wieczności. Nie myślcie o tym w kategoriach, och, muszę iść 

jeszcze 10 tygodni, pięć tygodni, pięć miesięcy czy pięć lat. Nie obchodzi mnie to. To mnie nie czyni. Jestem w 

Nim. Żyję w Nim. Jestem wiecznym stworzeniem. Nie ma znaczenia, przez co tu przejdę, bo wiem, że jutro będę 

inny. Trzymaj się tej myśli, OK.  
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W Księdze Kapłańskiej 20:10 Bóg powiedział: "A kto popełnia cudzołóstwo z żoną innego mężczyzny, dlatego  

kto cudzołoży z żoną bliźniego swego, cudzołożnik i cudzołożnica z pewnością będzie zabity. 

 

Widzimy więc przez Słowo Boże, że śmierć jest karą za cudzołóstwo. 

Nadchodzi powszechna śmierć dla Ameryki i dla świata. W porządku, właściwie to, co mam na temat długu tego 

kraju, powiem w przyszłym tygodniu. A my zajmiemy się tym, jak Bóg doprowadza do tych rzeczy? Ponieważ 

będziemy studiować Księgę Powtórzonego Prawa 28. A Bóg mówi: Jeśli usłuchasz głosu Pana, Boga twego, te 

błogosławieństwa spadną na ciebie i cię dosięgną. Ale jeśli nie słuchasz, co to znaczy? Nie zwracasz na to 

uwagi. Jeśli po prostu nie zwrócisz uwagi na Słowo Boże, wtedy spadną na ciebie te przekleństwa. Cóż, ten 

naród jest w punkcie, w którym nie zwraca uwagi. W 1956 roku William Branham przemierzył Amerykę, nie wiem 

ile razy, i Oral Roberts porzucił swoje zagraniczne misje, a Billy Graham porzucił swoje, i wszyscy przemierzyli 

ten naród. Powiedział: "Przewiduję, że w tym roku Ameryka to odrzuci". Więc jeśli spojrzycie na stan zadłużenia 

gospodarczego, odkryjecie, że byłoby to po prostu podszewką, wiecie, w tamtym czasie nie tylko ten naród, ale 

świat był po prostu linią prostą. Byli malo zadłużeni  a potem to poszło w górę jak kij hokejowy. Dlaczego? 

Ponieważ odrzucili to przesłanie w 1956 roku.  

 

Pochylmy tylko głowy w modlitwie.  

Łaskawy Ojcze, jesteśmy tak wdzięczni Panie, że spotkałeś się z nami dzisiaj. I widzimy te rzeczy i czujemy, jak 

w mojej duszy, po prostu czuję, że to jest za krótkie, że mogliśmy dać wiele stron więcej cytatów, w których twój 

prorok mówił do nas. Ale Panie, i tak dziękujemy Ci za to. I prosimy Cię, Panie, pomóż nam być gotowym na 

przyjęcie tego, co będziemy mieli w przyszłym tygodniu. A także, kiedy wchodzimy w warunki kościoła, wiecie, 

Rada Kościołów. Pomóż nam mieć mądrość, aby zobaczyć, co się teraz dzieje. Ponieważ wszystko to jest tajne, 

trudno znaleźć cokolwiek na temat Rady Kościołów. Możesz szukać Rady Kościołów i nic nie znaleźć. Ale 

wiemy, że ktoś gdzieś podał tę sprawę. Tak więc, Panie, po prostu modlimy się o wgląd, wiedząc, co się dzieje, 

wiedząc, co jest postanowione przez głos Twojego proroka. Po prostu modlimy się, abyśmy znaleźli znaki, 

Panie, kiedy idziemy ruchomymi schodami, Panie, w tunelu zwanym Paruzją. Widzieliśmy 81 z 86 wydarzeń. 

Panie, oczekujemy następnego, który nadejdzie. Szukamy Wielkiego Kryzysu, który dopadnie ten naród i 

doprowadzi go do ruiny. I wiemy, że to obejmie cały świat, a wtedy oddadzą swoją duszę diabłu i zostaną 

schwytani przez bestię w jego systemie. Więc po prostu powierzamy Ci całe to studium w imię Jezusa, Amen. 
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